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 Referat 
 

Møde nr.: 30   

Mødetidspunkt:  26-10-2021    

Mødested:  Fælleshuset  

Deltager: Bjarne Ø, Arne, Jette, Bjarne G, Marianne G, Frank og Merete. 

Afbud:  

Referent: Merete 

1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

2 Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 29 

Godkendt   

3 Orientering fra formanden 

1) Valg af nyt medlem til visitationsudvalget på fællesmødet den. 1.11.2021, herunder 

behandling af fremsendt ”Forslag til ændring af sammensætningen af Visitationsudvalget” 

modtaget fra Lars Schnoor den 17.10.2021.  

Bestyrelsens svar: På fællesmødet den 8. oktober 2019 besluttede man bl.a.  a) 

Bestyrelsesmedlemmer må kun opstille til ét udvalg, øvrige bofæller kan sidde i flere udvalg. 

b) Såfremt et medlem vælger at udtræde af udvalget, skal der vælges et nyt medlem på 

førstkommende fællesmøde.  

Bestyrelsens beslutning: Bestyrelsen henholder sig til denne beslutning hvorefter, der på 

fællesmødet 1.11.2021 alene vælges et nyt medlem til visitationsudvalget. 

2) Orientering og opfølgning på lejemålsopsigelse HP nr.14 

DAB og bestyrelsen modtog den 11.10.2021, Mette og Eriks opsigelse af HP 14, pr. 

31.1.2022. Samtidig har Mette og Erik meddelt at de fraflytter HP 14 senest den 15.12.2021, 

hvorfor de stiller deres lejlighed klar for udlejning fra den 1.1.2022.  

Jf. vedtagne regler har bestyrelsen udsendt tilbud til alle beboere om intern udlejning, men 

ingen har ønsket at leje HP 14 ved fristens udløb den 18.10.2021. Opgaven med at finde nye 

lejere er nu overgået til visitationsudvalget jf. aftalte regler.  

I den forbindelse er der indkaldt til ekstraordinært fællesmøde den 1.11.2021 med det 

eneste formål, at få valgt et nyt medlem til visitationsudvalget, der indtil da ikke er fuldtalligt 

når der skal tages beslutning om valg af nye lejere til HP 14. 
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Bestyrelsen er orienteret om, at visitationsudvalget den 2.11.2021 afholder møde med 

henblik på at udvælge emner fra interesselisten til HP 14.  

3) Opsamlingsmøde med DAB den 29.092021.  

Bestyrelsen drøftede status og opfølgning på konkrete punkter fra vores 1. møde med DAB’s 

administration den 29.9.2021. Pt. er der særlig fokus på følgende:  

1. Udarbejdelse af Råderetskatalog (se pkt. 5.1) 

2. Udarbejdelse af D&V budget – bestyrelsen afventer oplæg til udarbejdelse fra DAB 

3. Håndtering af driftsøkonomi, herunder kontoplaner, betalinger mv.  

4. Varsling af lejeforhøjelse som blev vedtaget på afdelingsmøde den 14.09.2021 

5. Afklaring af forsikringsforhold – bestyrelsen afventer orientering fra DAB 

6. Ejendomsskattesagen. DAB har fremsendt notat om, at deres interne jurist vurderer, 

at der er belæg for at arbejde videre med at påklage ejendomsskattesagen. Vi har 

udbedt os supplerende oplysninger i sagen.   

4) Orientering vedr. asfaltrenovering i OG regi. 

Den tidligere bestyrelse i OG havde en holdning til, at der skulle bruges mere end 4 mio. kr. 

til asfaltarbejder. Det svarer til, at alle veje i området skulle asfalteres samlet inden for en 

kortere periode. Dette ville medføre, at der skulle hentes ny finansiering ud over de godt 2,5 

mio. kr. der allerede står i OG’s vejfond, hvilket den gamle bestyrelse faldt på. 

Den nye bestyrelse har nu gennem nogle måneder, fået revurderet grundlaget for en 

renovering af alle veje i området. En vurdering fra Niras (Rådgivende ingeniørfirma) siger, at 

asfaltarbejderne med fordel kan opdeles i flere etaper fra 2 – til 10 år. Dette betyder i 

praksis, at vi kan forvente et væsentligt mindre pres på økonomien i vejfonden i en længere 

periode fremover.  

I første omgang arbejdes der på, at der skal udføres revneforsegling af nye revner, opretning 

af enkelte brønde og lapning af asfalt i mindre områder, alt sammen i indeværende år eller 

2022. Prisen for dette arbejde vurderes på nuværende tidspunkt, at ligge imellem 100-200 

tusinde kroner som kan tages direkte fra vejfonden. 

Ud over planlægning og udførelse af ovennævnte renoveringsarbejder vil OG’s bestyrelse i 

de kommende år arbejde videre med den langsigtede plan for yderligere renoveringer i hele 

OG’s område. Dette vil foregå i samarbejde med kommunen, der i de kommende år skal tage 

stilling til evt. omlægning af enkelte vejstrækninger til kommunalvej. De fremtidige planer 

skal også koordineres med evt. forsyningsselskabers planer vedr. kloakrenoveringer mv. i 

OG’s område. 

5) Orientering vedr. udbud af grønne opgaver i OG regi. 



Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

   Bestyrelse  
 

Bestyrelse-referat30-31.10.2021-MMJ  3 / 4 

OG har modtaget tilbud fra 3 gartnere heraf vores nuværende gartner. Udbuddet forventes 

afsluttet med valg af 1 af de 3 bydende i løbet at de kommende måneder. Vintertjenesten 

varetages af vores nuværende gartner uanset udfaldet af den aktuelle udbudsrunde.  

6) Orientering vedr. forbrugsmålinger i boliger  

Aktuelle aflæsninger pr. 30.9.2021 er gennemgået og drøftet i gruppen sammen med Erik og 

Bjarne. Umiddelbart ser aflæsningerne valide ud, men for fuldstændighedens skyld er det 

besluttet at Søren og Per foretager endnu en aflæsning pr. 31.12.2021, så vi har aflæsninger 

for et helt år.  

7) Orientering på status vedr. 1.års gennemgang med OKF/Skjøde 

Bjarne har holdt et møde med OK fonden vedr. status og afslutning af 1 års gennemgangen 

med Skjøde, hvor Bjarne gjorde gældende, at vores tålmodighed i byggesagen med Skjøde er 

ved at være opbrugt. Der er umiddelbart enighed med OKF om de store punkter i sagen 

herunder afslutning af: ikke korrekt nedgravede elkabler frem til boliger, beplantning langs 

Gregersmindestien, herunder kommunens accept af det udførte arbejde, plan for 

lovliggørelse af emhætter i kølvandet på forsøg foretaget i nr. 36, opdatering og udlevering 

af opdaterede tegninger mv.  Hækplanter er stadig et issue, med afsæt i at Skjøde har 

leveret forkerte hækplanter ved seneste udskiftning. OKF har bekræftet, at de fortsat ikke 

har frigivet Skjødes garanti på 10 % af entreprisesummen, så den fortsat kan bringes i spil, 

hvis Skjøde ikke lever op til vores aftale. 

 4. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

1) Orientering fra kasser vedr. udlæg  

Godkendte regninger vil blive udbetalt hver den 15. i måneden. 

2) Orientering fra kasserer vedr. overflytning af konti hos DAB 

Afventer information fra DAB, når overflytning af vores beboerkonto til DAB er på plads. 

 5. Sager til behandling 

1) Gennemgang og drøftelse af råderetsbestemmelser jf. oplæg fra DAB (Afdelingens 

regler) med formandens markeringer og forslag til rettelser.  

Bestyrelsens har gennemgået og drøftet oplægget fra DAB (Vedtægter, Husorden, 

Vedligeholdes reglement, Vedligeholdes standard og Råderetsregler), der efterfølgende 

fremsendes til DAB for kommentering sammen med en besked om at Hjorteparkens 

bestemmelser jf. Husorden skal indarbejdes i det endelige oplæg. Når vi har modtaget 

DAB’s tilbagemelding, vil bestyrelsen gøre dokumentet klar til fremlæggelse for 

fællesskabet for kommentering og endelig beslutning af regelsættet.  
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2) Forslag og drøftelse af justeringer vedr. udvalg og grupper  

Bestyrelsen har diskuteret forslaget og besluttet, at dette forelægges og drøftes med 

teknikgruppen på et kommende møde som Bjarne arrangerer med Teknikgruppen. 

3) Ansøgning fra festudvalg vedr. Julefrokost  

Emnet tilskud til fester blev diskuteret. Bestyrelsen er enige om, at vi fremover kun skal 

give tilskud til arbejdsweekender i Hjorteparken og Hjorteparkens fødselsdag. Der vil 

således ikke blive givet tilskud til Julefrokoster og lignende. Kassereren informerer 

julefrokostholdet om beslutningen. 

4) Ansøgning og status på udeudvalgets seneste 2 bevillinger  

På nuværende tidspunkt er der 3.100kr tilbage på de to bevillinger, som udvalget har fået 

bevilget i 2021. Indkøb af et kirsebærtræ i den korrekte størrelse som de eksisterende vil 

alene koster godt 4000,-kr. Bestyrelsen har godkendt at bevilge et overtræk på 2000,-kr så 

udvalget kan indkøbe, både kirsebærtræet til fællesområdet, plantejord samt resterende 

tråd til afslutning af påbegyndt arbejde med opsætning af espaliér på muret gavl.  

 

Næste møde er tirsdag den: 9. november kl.19:00 i Fælleshuset 


